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W ostatnich dniach, pojawiły się w mediach artykuły prasowe o możliwym

zainteresowaniu Romy Alanem Dzagoevem. Portal gazzettagiallorossa.it

postanowił zweryfikować pogłoski, kontaktując się z agentem gracza na

Włochy, Massimiliano Pesce.

 

Pesce jesteś agentem Alana Dzagoeva?

- W moim posiadaniu jest mandat na Włochy. Pracuję z Wladimirem Kaliajevem,

moim partnerem, agentem gracza na Rosję.

 

Blask Alana rozświetlił się w czasie ostatniego Euro, dużo drużyn jest

zainteresowanych graczem?

- Już przed Euro znajdował się wśród najlepszych młodych graczy w całej Rosji i pół

Europy miało na niego oko. Po Euro napłynęły oferty z połowy Europy. Z Anglii i

dwóch hiszpańskich drużyn, Barcelony i Realu.

 

We Włoszech tylko Roma się zgłaszała?

- Nie, absolutnie nie. Kilka zespołów badało teren.

 

Które?

- Nie mogę powiedzieć nic więcej jak to, że są to zespoły, które znajdują się na czele

tabeli.

 

Co o piłkarzu myśli Capello?

- Trener prowadzi od niedawna reprezentację Rosji, jednak istnieje wzajemny

szacunek.

 

Oferty na 30 mln odrzucone w ostatnim mercato, ile w tym prawdy? Jak

jest teraz realna cena?
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- Nigdy dotąd nie wpłynęły oferty tego typu. Był niższe oferty i jest margines do

negocjacji jeśli chodzi o wartość gracza. W najbliższych tygodniach będę w Moskwie,

aby dowiedzieć się dokładnie ile CSKA chce za gracza.

 

Jest wola sprzedania gracza czy jest nie na sprzedaż?

- Jest wola sprzedaży, jednak kierownictwo CSKA jest świadome wartości gracza i

chce uzyskać jak najwięcej z jego sprzedaży. Ci, którzy sprzedają coś cennego, chcą

zawsze najlepszej ceny. Oczywiście trzeba następnie zobaczyć jakie będą realne

oferty i czy będą odpowiadać żądaniom klubu.

 

Co myśli o Zemanie i włoskiej piłce?

- Alan już się wypowiedział i tak jak wszyscy Rosjanie jest zafascynowany Włochami

i naszym sposobem życia. Jest idealny dla gry Zemana.

 

Jakim jest typem gracza?

- Mobilnym napastnikiem, może grać na wszystkich pozycjach w ataku. Następnie

bliskość Tottiego może wpłynąć na niego tylko korzystnie.

 

Napastnik czy pomocnik w 4-3-3 Romy?

- Może grać zarówno w ataku jak i na boku środka pola, jest obdarzony siłą fizyczną

i jak Pjanic mógłby dopasować się do gry w pomocy.

 

Podobieństw do Alenicheva?

- To dwaj różni gracze. Alan to nowoczesny napastnik, bardzo silny fizycznie.

Powtarzam, że jest idealny dla drużyn Zemana. Jest bardzo skromny i chętny do

nauki, a Romie odnalazłby odpowiednie połączenie młodości o doświadczenia.

 

Kontakty z Sabatinim i Baldinim?
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- Nie odpowiem na to pytanie. Znajdujemy się w fazie rozwoju sytuacji i wolę nie

wchodzić w meritum sprawy.

 

Transfer już w styczniu?

- Nie, pracujemy nad czerwcem. Chłopak wyraził pragnienie zakończenia sezonu w

Rosji z CSKA. Znajdują się na czołowych pozycjach, celują w tytuł, chce pomóc CSKA

zdobyć mistrzostwo.
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